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Svečani doček za vojnike iz Avganistana
NA AERODROMU ª KNJAZ DANILOº

Deseti kontingent Vojske Cr-
ne Gore koji je učestvovao u mi-
siji “Resolute Support” - Odluč-
na podrška u Avganistanu, sve-
čano je dočekan juče na vojnom 
aerodromu “Knjaz Danilo” u 
Golubovcima.

Načelnik Generalštaba Vojske 
Crne Gore brigadni general Dra-
gutin Dakić pripadnicima kon-
tingenta odao je priznanje na 
uspješno realizovanom zadatku 
i na časnom i dostojanstvenom 
predstavljanju vojske i države.

“Angažovanje naših vojnika u 
međunarodnim misijama, te nji-
hov savjestan i odgovoran odnos, 

doprinijeli su da Crna Gora bude 
prepoznata kao pouzdan par-
tner koji u kontinuitetu doprino-
si globalnom miru i bezbjednosti. 
Uspješno realizovana šestomje-
sečna misija rezultat je naporne i 
sveobuhvatne obuke koju ste prije 
upućivanja sproveli”, kazao je Da-
kić. On je poručio i da će iskustva 
stečena u misiji biti od izuzetnog 
značaja, kako za pripadnike kon-
tingenta, tako i za vojsku u cjeli-
ni. Komandant kontingenta ma-
jor Žarko Vojinović kazao je da 
su u Avganistanu, u okviru regio-
nalne komande “Sjever”, demon-
strirali visok stepen profJ.V.Đ.

Senat Univerziteta Crne 
Gore (UCG) vratio je na do-
radu komisijama Pravnog 
i Ekonomskog fakulteta iz-
vještaje o kršenju akadem-
skog integriteta vanredne 
profesorice Bojane Laki-
ćević-Đuranović i lidera 
Demokratske Crne Gore 
Alekse Bečića. Naime, na 
jučerašnjoj sjednici odlu-
čeno je da se komisijama 
da dodatni rok od sedam, 
odnosno 30 dana, kako bi 
dopunile izvještaje o na-
vodnim plagijatima Laki-
ćević-Đuranović i Bečića.

“Izvještaj Komisije za 
sprovođenje postupka 
utvrđivanja plagijata prof. 
dr Bojane Lakićević-Đu-
ranović u tekstu pod na-
zivom ‘Uloga i značaj Su-
da pravde Evropske unije 
u stvaranju i primjeni pra-
va EU - primjeri iz prak-
se’, jednoglasnom odlukom 
Senata vraćen je na dopu-
nu zbog nepotpunosti, jer 
je u Izvještaju Komisije 
izostao zaključak da li se u 
radnjama profesorice sti-
ču elementi bića plagijata, 
što je i bio osnovni zadatak 
Komisije. Senat je imao u 
vidu da je i u sličnim sluča-
jevima zbog nepotpunosti 
izvještaja postupao na isti 
način. Komisiji je određen 
rok od sedam radnih dana 
da dopuni Izvještaj i dosta-
vi ga Senatu”, navodi se u 
saopštenju nakon sjedni-
ce Senata.

Senat je, između ostalog, 
konstatovao da je došlo do 
povrede tajnosti postupka 
kojim je predviđeno da se 
saznanja i informacije pri-
kupljene u toku postupka 

smatraju povjerljivim do 
njegovog okončanja, jer je 
Izvještaj javno objavljen 
u medijima prije sjednice 
Senata, odnosno donoše-
nja odluke po prijedlogu 
za pokretanje postupka u 
ovom predmetu.

“U predmetu utvrđi-
vanja autentičnosti ma-
gistarske teze mr Alek-
se Bečića konstatovano je 
da Komisija kojoj je vra-
ćen Izvještaj za sprovođe-
nje postupka utvrđivanja 
autentičnosti magistar-
ske teze pod nazivom ‘Uti-
caj tržišta na korporativ-
no upravljanje u Crnoj Go-
ri’ autora mr Alekse Beči-
ća, nije postupila po Odluci 
Senata, donijetoj na sjed-
nici od 21. marta 2019. go-
dine, te joj je određen rok 
od 30 dana da dopuni Iz-
vještaj i dostavi ga Senatu 
na postupak i odlučivanje”, 
navode iz Univerziteta.

Podsjetimo, Centar za 
građansko obrazovanje 
podnio je krivičnu prijavu 
protiv vanredne profeso-
rica Pravnog fakulteta jer 
je, kako tvrde, plagirala 
rad svog studenta. Ta ne-
vladina organizacija prija-
vila je Lakićević - Đurano-
vić zbog sumnje da je kao 
svoj naučni uradak objavi-
la specijalistički rad svog 
bivšeg studenta Đorđija 
Drinčića. Komisija Eko-
nomskog fakulteta već je 
jednom slala izvještaj Uni-
verzitetu, međutim pono-
vo je vraćen na doradu jer 
članovi komisije nijesu da-
li konačan zaključak da li 
se radi o plagijatu ili ne. 
 R.D.

SENAT UNIVERZITETA CRNE GORE  
IZVJEŠTAJE VRATIO NA DORADU PREMIJER DUŠKO MARKOVIĆ SA 

NAUČNOG SKUPA U BUDVI PORUČIO

Vlada Crne Gore započeće 
razgovore o povećanju zara-
da u zdravstvu, ali i u pro-
svjeti, najavio je juče pre-
mijer Duško Marković u 
Budvi na otvaranju među-
narodnog skupa na temu 
početka druge faze projek-
ta Međunarodnog institu-
ta za održive tehnologije na 
prostoru Jugoistočne Evro-
pe (SEEIST). 

Obraćajući se predstavni-
cima vlada, međunarodnih 
organizacija, istraživačkih 
centara, akademske zajed-
nice i biznis sektora Marko-

vić je poručio da crnogorska 
ekonomija već punu deceni-
ju bilježi stabilne stope rasta, 
te da razvoj nauke uz razvoj 
zemlje treba da prati i rast 
kvaliteta života.

“A dalji društveni i eko-
nomski razvoj ne može se 
zasnivati na već primijenje-
nim znanjima. Zbog toga že-
lim da poručim da ćemo za-
početi razgovore na temu po-
većanja zarada u zdravstvu, 
ali i u prosvjeti. Izdvajanja za 
nauku moraju pratiti i veća 
izdvajanja za one koji vode 
brigu o životima naših gra-

đana, kao i onima koji obra-
zuju našu djecu i mlade. Bez 
njihove uloge, pruženog zna-
nja i energije, ni naučna do-
stignuća neće imati svoj pu-
ni domet”, poručio je premi-
jer Marković.

Crnoj Gori su, prema nje-
govoj ocjeni, potrebni pro-
jekti naučnog istraživanja 
koji putem prenosa tehno-
logija i međunarodne sarad-
nje, donose nova znanja, bo-
lje metode rada i bolju per-
spektivu za rad i život.

“Balkan više nema pravo 
da čeka da savremena teh-

Akademski integritet 
Lakićević-Đuranović 
i Bečića na čekanju
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ZDRAVSTVU 
I PROSVJETI


